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Abstract (en)
The apparatus (10) has an electric motor (51) comprising a drive arrangement (30) for introduction of mechanical energy on a tensile spring (31) i.e.
helical spring, where a release of the mechanical energy serves to drive a driving plunger (13). A cooling system cools the electric motor in response
to temperature of the motor. The cooling system comprises a fan (55) with a fan motor (56) that is separated from the electric motor. The cooling
system produces an airflow that is distributed to the electric motor.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein handgeführtes Eintreibgerät, umfassend einen Eintreibstößel (13), einen mechanischen Energiespeicher (31), und eine
einen Elektromotor (51) umfassende Antriebsanordnung (30) zur Einbringung von mechanischer Energie in den Energiespeicher (31), wobei eine
Freigabe der gespeicherten mechanischen Energie einem Antrieb des Eintreibstößels (13) dient, wobei ein Kühlsystem (55) zur Kühlung des
Elektromotors (51), insbesondere in Abhängigkeit von einem Motorzustand, vorgesehen ist.
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